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| JESSE E. CURRY, chief of Police, Dallas l'olice
Departmeht, advised there is no requirement or 1egulation
of the Dallas Fclice Department that any ptlice o
officer notify headquarters when such office:: is Lo

; stopping to question a suspect. He stated that 1f the RN

| officer is going to be away from his radio, he ls required

: to check out with the radio dispatcher at the Dallas police

‘ Department. He also stated that {f an officer is alone and
is stopping an automobile to question the occupant Or

- occupants, the officer 1s required to contact the radio

! dispatcher at the pallas Police Department and give the

i

‘'model, the license number and the location of the automobile
stopped. He stated Officer J. D. TIPPIT did not violate .
, radio procedure in not notifying the radio dispatcher at the
g pallas Police Department that he was stopping the then sus-

pect LEE HARVEY OSWALD to question him.

q o Chief CURRY advised that prior to the assassination
1 of President KENNEDY, the pDallas Police Depaxtnent did not

: search any buildings in the vicinity of the Te:ias School
Book Depository building, the Texas School Bool Depository

building itself, or any other buildings.

-~ o nwy <. >yt

vieit to Dallas on November 22, 1963, he was ajvised of this
proposed visit by secret Service. Chief CURRY gtated the

4 Ccriminal Intelligence pivision of the Dallas pPolice Department
;3 conducted a diligent investigation of organizations comprised
? of members whose political views are considered extreme, both

right and left. He gaid the Dallas Police Department had
infiltrated these organizations and had inforrant coverage
regarding their activities. HHe said this investigation dis-
closed that only two of these organizations planned demoOn-
strations during President KENNEDY ‘s visit to Dallas. Chief

CURRY advised that Chief of police ANDY ANDERSON, Denton,
Texas, notified the Dallas police Department that the Young
people's Republican club at North Texas State University, Denton,

;
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?
‘% -, Texas, planned to meet with General EDWIN WALKKER's group and
|
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B. Allegation by DEAN WASHINGTON MC ADAISS That
He Had Some Letters written In Braille Dated

In July and August 1963, Stating LEE HARVEY

OSWALD and CHARLES WILLIAMS would Kill . .
President KENNEDY When He came To Fort worth

or Dallas, Texas
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, | on June 24, 1964, Detective HCMSR BURRIS, Dallas

: police Department, Burglary & rheft Pivision, Jallas, Texas,
| telephonically contacted the Dallzs Office of the Federal

3 pureau of Investigation and {nformed Specizl Ajent JAMES P.
|  HOSTY, JR., that he and Detective TOMMY J. TAYLOR, also of

g the Burglary & Theft Division, contacted a Mx. DEAN WASHINGTON
)
)

* McADAMS, of 424 College Avenue, Fort Werth, Texas, He atated
they contacted MCADAMS because of a 1e+ter he had written to
the District Attorney {n Port Worth, Texzs, 1ir which he stated
his son was involved in the recent church burclaries and arsons

in Dallas, TexaS,

telling them all about his knowledge of communists and stated

} he had some letters written in Braille dated liugust, 1963, which
4 stated LEE OSWALD and CHARIES WILLIAMS wculd 't111 President

fo KENNEDY when he came to either Port Werth or Dallas., BURRIS

';j advised he and TAYLOR obtained thess letters written in Braille

) and they are presently at the Dallas Pollice Department Burglary

i - & Theft Division, and would be turned over to the Federal Bureau

{’1 of Investigation.
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The files of the Dallas Divisicn dis>loss that in -
1957 an investigaticn captioned, “SYLVIA DEAN McADAMS; EMMIE
LOU McADAMS: KENNETH NCEL WATSON; BILLTE LOUIS DRIVER; SYLVIA
BELIE MCADAMS -~ VICTIM; ROBERT FRANKLIN McCADAM3 - VICTIM; DEAN
WASHINGTON MCADAMS - VICTIM, KIDNAPING; JUVENILE DELINQUENCY
¢ ACT,®" was conducted on 2 complaint by DEAN WASHINGTON McADAMS
to the effsct that he was a victim of an alleged kiédnaping.

— ARt A vad Bk

: o ‘,"""" B -1r
e

In 3 pi:eli.mi.nary discussion of the facts of the case
with Assistant United States Attorney CAVETT S. BINION, Northern

’ District of Texas, Fort Worth, Texas, he advised he desired no
! investigation regarding the alleged kidnaping, {nasmuch as the
| facts do not indicate a violation. Further, Assistant United

! States Attorney BINION declined prosecution with regard to any _
I# . false statemenis made by McADAMS, in view of the fact that he -
: is blind and would appear to be mentally ill #nd it {s doudbtful
any successful prosecution could be had in view of these facts,

in the Pall of 1963 an investigation captioned, “DEAN WASHINGTON
McADAMS, -IMFERSONATION,® was conducted cn an iallegation made that
McADAMS was imperson2ting a Pederal Bureau of Investigation em-

l ployee.

|
Es The files of the Dallas Division aliso disclose that
¢

W. M. YOoUus, Identificaticn Officer, Tarrant County
Sheriff's Office, Fort Worth, Texas, advised he had received

a3 letter from Miss VERA STINNETT, 717% Hackberry Street, Duncan,
Ooklahoma, in which she stated she had been corresponding with

DEAN WASHINGTON MCADAMS, 509 Herphill, Fort Worth, Texas, She

was "working for ths FBI.* She dascribad McADAMS as beling from
45 to 50 years of &ge and totally blind.

) M-ADAMS, on intserview, denied he ever represented
himself as an Agant or employee of the Feder:l Bureau of In-
vestigation. Prosgecution in this matter was daclined by -
Assistant United States Attorney CONRAD PLORINCE, Northern

¢3
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District of Texas, Fort Worth, Texas, in view >f the fact that
nothing of value was received through McADAMS' imperscnation of

a Federal Bureau of Investigation Agent or erployee.

- The files of the Dallas Divisicn further disclcss that
in the gpring of 1964 an investigation captioned, "DEAN WASHINGTON
" McADAMS: RACHEL ELVINA CANDAGE -~ VICTIM, EXTORTION," was conducted
* concerning a letter written in Braille by M-ADAMS, which contzined
a threat. This letter was directed to Miss RACHEL BLVINA CANDAGE,

Dixfield, Maine,

Miss RACHEL ELVINA CANDAGE, on interview, advised she
has been almost totally blind since the age of seven and is8 now
f1fty-three years of age., She advised that alout a year and a
half prior to May, 1964, she started correspording with another
blind person, DEAN W, McADAMS, 509 Hemphill, Fort Worth, Texas,
having initiated this correspcndence through 2 magazine for the
bl1ind known as "Christian Record.® Through this correspcndencs,
she and McADAMS finally agreed to be m2rried, but because cf- the
evasive manner in which McADAMS avoided furniching any background
concerning himself, she asked one of her relat.ives to try and
obtain some information about him at Fo;:t wWorih, Texas,

In May, 1963, and before obtiining {;his background
informaticn, she started to travel to Fcrt wWo:r'th, Texas, to
rarry McCADAMS, but the aforementioned relativa contacted her
at the airport in Chicago, Illinoils, and advinsed her that he
had obtained the results of his inguiry at Fo:t Worth, Texas,
and that MCADAMS was generally regarded as a D)l1ind beggar who
was mentally deficient. After receiving this information, she
returned to her home in Dixfield, Malne, and discontinued corres-
pondence with McADAMS, She continued, however, to raceive quite
4 number of irraticnal letters from him, whica she thought to
be of a threatening nature.

' 4

Migs CANDAGE reviewed a letter written in Braille,
postmarked February 26, 1964, Fort Worth, Texis, addressed to
Miss RACHEL CANDAGE, Dixfield, Maine, but bore no return address

13
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velope. It did bezx the nars of “SYLVIA® at the end
:2 :Eisegraill;: letter, according to Miga CANDLGB. MiES CANDAGE
stated she is certzin this latter w2s writtsn Ly DEAN W, MCADAMS,
becaugs ghe recognlzes his phrasaclcegy and the fzct that*zhe has
| been previously corresponding with hin for over 3 Yyearl. €he
| stated -that the pertinent portion of the letter, which was. a_
i , lengthy one, read as followss
|

. be many still free and you will pay for cur trouble

2 with your own 1ife. You will have to tale all blams
3 and there is enough xillings to send you to the dsath
o house many times over.” -

Migs CANDAGE gtated shs is not entirely clear 28 to
what McADAMS meant by the above p2ragr2fnhe. s,a stated sha does
‘E not belisve MCADAMS had any real intext to ccne to Dix€ield,

. Maine, and do bodily harm to her, becausé of the fact he appar-
3 ently is penniless and almost blind.
2

_She has yeceived no addiziontl ccrrespondence from

s McADAMS aince Pebruary, 1364, and dcs2 nck {r+tand to cor;espca':.d
' with him 2ny more.
;

I~ April, 124, Aazigktent Usltad States A~tcrnsy WILLIAM
E. McKINLEY, Federal Bulil2ing, Fertland, Milns, gtated he would
decline prcsecution of DEAYW W, M~ADAMS, beca3uEe of his apparent

ment21 conxdédition and his in=billty to carry cut the threats bscaues

. of his blind conxdition.
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Dare  6/26/64

1 o
i * LA Captain WALTER C. FANNIN, Dzllas Peclice pepartment,
‘ Burglary and Theft pivision, advisad thal gavaral wseks 890
l he received a telephone call from an individual at Radio Station
* - KRLD, Dallas, Texaf, {nforming that Radio Staticn KRLD had rée-
{ ceived a letter £rom DEAN WASHINGION M-ADAMS, Porl worth, Texas,
a who informed that he knew who had basn st2rtizg the church fires

5 i{n Dallas, Texas. FANNIN stated he raferrad this matter to the
pDallas Fire Department. - | |

- FANNIN stated tha2t on ths gnat;vucticas ¢£ Chief of

) Police JESSE E. CURRY, D3llas Fclice pap2rimsnt, he dispatched
Detectives HOMER BURRIS and TOMMY J. TAYIOR tc tas Fort Worth,

Texas, Police Departmesnt, for the purpoza of interviewing DEAN

WASHINGTON MCADAMS, in company with a Jetective from the Fort

worth Police Department, for any information MCADAMS might have

concerning church burglaries and fires in Dallas, TeXasS.

FANNIN furnished a copy of tha rspoit submitted DY

'f; Detectives BURRIS and TAYLOR ccxcerning their interview with
4 DEAN WASHINGTON McADAMS o June 24, 1964. Th.s raport 18 as
| followss i
? scity of Dallas

’f‘ - “«OPF ICE MEMCRANDUM

®TOo- Captain w. C. Famm

. | ssubjscts Dean Washingten Mchclzms

"we went to Fort worth with Bcb willians of the Fire
investigators Office ard got with patective tephens of the
Fort Worth Police Department. We cont2ctsd Mr. Dsan washington

McAdams, W m/53, 424 Ccllege Avenus iz FoIt worth, TexzS.

} . «rhis subject is blind and livss in vaxy dire circum=
3 stances., He wanted to tell ue roatly of ths Ccmunie':. activitiss |
) _____________——————————/__'__— —_—
| E o _ ' 17t
?:i M 6/26/64 o Dallas, Texas | e § 2L 100-10461
t by Special Agent _________________._——-—-——————_"A' RA YMOND SWII‘.Z_BR/QSh Dcte dictated _____________-———-6/26/64 |
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to talk of the church burglaries end fires, when
proof he had on these church fires, he would

refer back to 2 church fire in Huntsville, Alahama that &appare-

a boy named Kirkendahl and thought his son,
thing to do with 4t about 10
years beck. He finally told us that his son, 'William Jackson
McAdanms, w/m/30 who is an ex-convict from Texa3 Department of
Correction, told him that Robert Franklin McAdams, w/m/20 and
Kenneth Noll Watson, w/m/24 have been burglarizing and burning
churches in Dallas. This {nformation we already had, Dean W.
McAdams® record in Fort Worth shows he was arrested in 1953 for
shooting his son, William Jackson McAdams and in 1960 she claimed
that he had $612,450.00 stolen from him and he appears that he has
never had over $50.00 in his life. In 1957 his wife had him put
in jail in a family argument. This Mr. Dean licAdams admitted
that the people who live in this neighborhood had weak minds.

*rather than

1liam Jackson McAdams was the_

Crippled Church bandit which was actlve in Dallas some Yysars
back and that Tommy west, no other descriptioa, and Billy Driver,

no other description and Robert Stanley McAdams set grass fires
4n San Rafeal, california and cut telephone wires in Johnson

*Mr, McAdams gtated that Wil

1963 a boy ¥as killed on the school grounds
xilled becauss he was fixing toO

but did nct know who killed

“Labor Day.
in Bast Dallas and that he was

tell authoritlies of thesse activities
him.

Dean MchAdams stated he received a letter back in July,
dage of cambridge, Massachusetts and stated

that President xennedy would e killed by Lea3 Ooswald and Charles
Wwilliams when he came to Fort worth or Dallas, Charles wWilliams

Iives in Austin, Texas. He also showsd us lstters in braille

from a Vera Stinnette, 713% Hackberry streat, Duncan, Oklshcma.
information wasg

He stated two letters which contained important

"Mr.
1963 from a Harry Ca

:
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"taken from i:he envelopes by a couple named Hcmer and Claudla
of the Chiefs Bar in Fort Worth

his hand,

after stompin¢ and breaking

»ne insisted on us taking two letters in braille to keep
the Communists from taking them £rom him. We will turn these

over to the FBIl.

“/s/ H, BURRIS
“"H. Burris, #533

“/s/ T, J, TAYLOR
*"Te Jo TaYIOr‘ #537%

PANNIN advised the racords of the Fort Worth Police
Department reflect that on June 30, 1960, DEAN W, MCADAMS, &
white male, age 48, then residing in Room 25, Trinity Hotel,

complained to the Fort Worth Police Departmert that he had

$12,450.00 stolen from him at the Trinity Hotel. An ingquiry
rth Police Department and McADAMS *

ted that MCADAMS never had that
They closed the investigation
DAMS as ®"No Offeuse.®

was conducted by the Fort Wo
ex-wife and brother both sta
much money and never would.

marking the complaint of McA

PANNIN stated it was the opinion o: Detectives HOMER

BURRIS and TOMMY J. TAYLOR,

of

the Dallas Police Department; of

BOB WILLIAMS, of the Dallas Pire Department; and of Datective
STEPHENS, of the Fort Worth Police Departmen:, all of whon in-
terviewed McADAMS on June 24, 1964, that MCADAMS is mentally

deranged,

PANNIN furnished four envelopes with a return address

';of VERA STINNETT, 717% Hackbe

at Duncan, Oklahoma, ‘July 3,
.1963, and August 22, 1963.
July 30, 1963, were empty.

1963, contains tiwes pages of Braille writing. ;
- . contains two pzges of Braille writing. 57

marked August 22, 1963,

e
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rry, Duncan, Oklahoma, postmarked

19633 July 30, 1963; August 14,
The envelopes postmarked July 3 and
The envelope postmarked August 14,

The envelope post-
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. o . | | Date _ 7/7/64
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§
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,. DEAN WASHINGTON McADAMS, 424 College Avenue, advised he was . -
_ born March 4, 1912, at Huntsville, Texas. He said he has been blind
for many years. | | o

belligerent. He stated he wanted it clearly understood that he had
information which required immediate investigation bty the Federal Bureau
of Investigation; that he had many contacts, had written many letters,
and would continue to do so until he gets some action. When asked what
information he had that would require investigation by the Federal .
Bureau of Investigation, McADAMS stated ''You know exactly what I have

in mind and if you plan to do nothing other than to come out here and

. . threaten and abuse me, you can get out of my house. A man does not

=« have to take this kind of treatment in his own home ., **

|
;
g At the outset of the interview, McADAMS wes antagonistic and
|
i
i

1 _ Following the above, McADAMS inquired why he was being
. interviewed. He was informed that the Federal Bureau of Investigation
.. had been told he had information relating to the assassination of
"' president KENNEDY. McADAMS stated he has been correcsponding with
VERA STINNETT, 717 Hackberry Street, Duncan, Oklahoma, and has received
four letters from her. He stated that in two of th: letters he
" received from VERA STINNETT in July, 1963, she informed that she had
. received letters from HARRY CANDAGE, Cambridge, Massachusetts, in which .
. . he informed that President KENNEDY would be killed >y LEE OSWALD if
. President KENNEDY came to Dallas or by CHARLES WILLIAMS, Austin, Texas,
if President KENNEDY came to Fort Worth, Texas. McADAMS stated the
two letters which contained this information were taken from him by
f a couple named HOMER and CLAUDIA of the Chief's Bar in Fort Worth,
Texas, after they stomped him and broke his hand. McADAMS said he did
not know the last names of HOMER and CLAUDIA. McADAMS advised he had

M

' been recently interviewed by police detectives and gave them two
' letters written in Braille which he had received from VERA STINNETT
and two empty envelopes which had contained the two letters from VERA
STINNETT in which she had informed that HARRY CANDAGE had stated
President KENNEDY would be killed by LEE OSWALD or CHARLES WILLIAMS.

. McADAMS also informed that in May, 1963, Miss RACHEL ELVINA

U ————————
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CANDAGE, Dixfield, Maine, and her brother, HARRY CANDACE of Caﬂbridge;
Massachusetts, tried to swindle him out of some moaey and were completely

, unreliable and untrustworthy people. . He declined to discuss this .
further stating he had previously given thie inforraticn to the Federal

Bureau of Investigation.

- i W rontpe i Lt .o - v

: ey

McADAMS was disjointed and rambling in ideas and speech. He
said there are many communists in the Government but declined to name
any stating "1f you would {nvestigate you would find them." Re
followed this by stating that a friend of his, one JACK HIGGINS, was
h in Fort Worth, Texas, on Novamber 27, 1963, and the
authorities said he died from natural causes. He said he would not

furnish any details but stated "If you would invesitigate you would
find the true facts." He also commented that he had given the Dallas

Police information about church fires in Dallas, ''but they didn't do
" He rambled on stating that he has known for

many years his wife has been unfaithful to him buc: he stayed with her
until the children grew up vand then I got rid of her."

As interviewing Agents were leaving, McADAMS stated "The
core of the communist world 1is right in this three-block area and
you ought to look into that too. They all have weak minds."
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FD-302 (Rev, 3-1-39) (: "EDERAL BUREAU OF INVESTIGA{ 3}

. o S Date _ 1/7/64

1 _ - _
- f GRADY HAIRE, Chief Investigator, Tarrant County Sheriff's
‘ Office, Tarrant County Courthouse, advised he has known DEAN =+

| WASHINGTON McADAMS for 20 years. He said McADAMS is "psycho" and

i unreliable. Further, HAIRE stated he would place little, if any,

! credence in anything McADAMS said. He said the She;iff's Office
has had many contacts with McADAMS and has checked out many complaints
made by McADAMS and found them without any basis irn fact.
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(
on 1/2/64 ., Fort Worth, Texas

I - A. RAYMOND SWITZER and
{ by Speciol Agent ROBLEY D. MADLAND:vm -

File ¥

Date d‘icmud

This document conlains neither recommendations nor conclusions of the FBI. it is the property of the FBI and is loaned to
your agency; il and its contents are not te bes distributed cutside your agency.




C DERAL BUREAU OF INVESTIGAT )

FD-19; {Rev. $.3-52)

Date — 7/7/6h .

)

' GEORGE JOHNSON, Tarrant County District Cle
Chief Deputy of Tarrant County, Tarrant County Cour thouse, advised
d described

he has known DEAN WASHINGTION McADAMS for many years an
him as mentally deficient, irrational, and completely unreliable.

e ‘w‘i'l E'"_, .

17 _ﬁ_
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,; . -
| i;- 1 1 21 &h at Fort Worth, TeXxasS '
. 7/6/64

‘ on
I ' ZAYMOND SWITZER and
A qent _ROBLEY D. MADLAND: vm
j | 1 ither recommendations not conclusions ot the FBIl. It is Lthe
. ients are not e be distributed outlside your agencY.
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On July 7, 1964, the FBL at Washington, . C., advised

. that the following jetter had been received at the FBI, Washington,

D. C., dated July 2, 1964, at Fort Worth, Texas:

"I have information about the assassinat:ion of
President Kennedy. I notified the F.B.I. las: September
* t¢hat I had this information. 1f action had b:en taken at
that time the President would not have been killed. But
instead I was threatened into silence. Now tais infor-

nation is being checked by the F.B.l. But --- it is being
checked by one of the F.B.IL. men who was involved in threat-

ening me last October with my being arrested if I did not
keep quiet. Any one with common horse sense would know
that such person is not going to prove that he threatened
me into silence. If other arrangements are rot made -
this information will be waisted and the truth will never

come out.

"] shall write to everyone possible and expose this

attempt of injustice on the part of the F.B... for no man
is going to turm up evidence which will convict himself

and take away his job.

action to have an honest investigation made. For this
one now is (one big joke) or rather it is onz big farse."

This letter bore the typed name of DEAN W. McADAMS,
424 College Avenue, Fort Worth, Texas.
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;Investigatioﬁ reflect that in connection with th
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allegations agalinet Fedefal Buréaﬁ 65

Wwith respect to the
y McADAMS in the foregoing quoted ~

Investigation personnel made b

letter, the following information {s set forth:

Y"DEAN WASHINGTON McADAMS, IMPERSONATION," McADAMS was inter-

viewed on September 26, 1963, by Special Agents JACK A. FRENCH and
BENJAMIN O. KEUTZER at 509 Hemphill Street, Fort Worth, Texas, con-.
cerning his alleged impersonation of a Federal Bureau of Investigation

The records of the Dallas Office of the Federal Bureau of

Investigation fail to reflect that any information was received
from McADAMS concerning any possible assassination on the occasion

of the September 26, 1963, interview or on any other occasion.

At the time of thé {nterview with McAD/AMS on September 26,

1963, McADAMS was cautioned that he ghould at no time represent
himself to be an employee of the Federal Bure&u of Investigation.

as Office of the Federal Bﬁreau

of Investigatioﬁ fail to reflect that either of these Agents had
ever interviewed DEAN WASHINGTON McADAMS on & prior occasion.
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Under date of July 9, 1964, the FBI Laboratory
furnished the following informaticn concerning a cryptanalysis -
examination requested by the Dallas Office on June 29, 1964:

¢ specimens received 7/1/64
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Q587 Envelope postmarked August 14, 1963, addressed
to "Mr Dean, W. McAdams. 509 Hemphill, St. Fort
worth, Texas." bearing the return acldress of
»wera, Stinnett, 7171/2 Hackberry. Duncan
Okla.” and containing three pages of Braille

writing.
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Q588 Envelope postmarked August 22, 1963, addressed
to "Mr Dean W. McAdams. 509 H emphill, St.
Fort Worth, Texas.” bearing the return address
of "Vera Stinnett. 717-1/2 H a ckberry. Duncan
¢ , okla.” and containing two pages of Brallle

.‘f - Writ ing ®

* -« e

R R i -
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‘» ' Also Submitted were two empty envelopes addressed
& to the above-mentioned McAdams and bearing the
: same return address 28 above postmarked at Duncan,

:

}

E Oklahoma, July 3., 1963, and July 30, 1963, re-
i spectively. |

:

Result of examination:s

Q587 and Q5883
ﬂ; R - Q587
| | | »717-1/2 Backberry, !

puncan, Okla. g
August 12, 1963.
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"Dean

“{ received your letter today, I had been

wanting to hear from you but I can’'t say I was
glad to get a letter like that, Dean I don't know
wvhat you are talking about I did not write you a
letter telling you any such thing like you had in
your letter, I told you if your children or anyone
should tell me anything to try to turn me against
| you, that I would not believe them, and that is |
; the truth Dean, but no one has said anything against
. you, to me, and I have not tried to find &nything

i against you, Dean I believe what you have told me
about your father and that is all I want t.o know

is what you tell me. Dean please believe me, I do
not know what happen(ed) but there must be someone
here trying to make trouble for me, s0 try to under-
stand and find out what happen(ed) before you hate
"me as I know you think you do now, Dean you don't
> xnow how I have wanted to hear from you, and
,‘ wondered why you did not write? It was two weeks
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today since I had heard from you, I answe:red that
letter and I thought you would write again, but
’ . when you did not write or call anymore I didn't know
M what to think, I wanted to call you but I didn’t
: know how to call you. I thought you might be sick,
I couldn't believe that you would just quit writing
to me withou(t) giving me a good reason, Dean yOu
will not ever know just how much it hurt me when 1
heard your letter read. If you write me anymore
letters like this one please write it in Braille 8o
I can read it myself, but I hope you will not ever
call me bth (possibly bad?) names anymore withou(t)
. you have a good reason, Dean 1 was 0 happy when
A you told me on the phone that you thought you would
’ not go on that job this fall, I bellieve I was
thinking more about you than you ever knew, I guess ;
that is the reason it hurt me sO much when I heard
the awful things you said to me, but I krow you do

11
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) for (sic) things
1 doubt if you even read this,

,s but I am writing with the hopes YOu will read
| 1t and will try to pelieve me, I know you do
of me, but I hope

' ~ not have a very good opinion
e about who wrote

"not care to hear foxr (sic

1ike that now,

you will try to £ind out mor
too much I do rot

. | to you before you blame me

3 xnow anymore about the person that did th!.s

f than you do, but 1 do know it was not me, but

* §£ you would tell me more apout it maybe ..
Dean I hav?

i " could £ind out mo
missed your letters Y will closée now and 1if
be very happY

1
‘l, ' you care to Wr
to hear from YOu, all I can say is 1 hope you
will believe me and will let me help you find
) for (sic) that

you do not believe me YOu will | .

to you, but if
AS ever

always believe 3 lie.
"Vvera stinnett.”

Q588

“pDearx Priend Deane.

hurt you Or make you mad,

nk it would be pbest 1f you did not-

bui: pean I thi
come out here, because the way th

) o you, You know they

you said that yours
ang like that,

omethin

will not ever

elf I have no
and I do not wish

trouble with a g
g like wiite that

to be, if they can do s
xnow it they cai do any-
u do

{
i
/
y
}
o
¥
B E - «71 do not want to
t
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!
) |

”1 § letter and me not even
| thing else 1 think from




i | . .
i "not believe me about that letter, but Dead 1
! will always I did not write it, maybe someday
T you will believe me I hope so if you ever get
l away for (sic) for (sic) for (sic) from Fort
woith, and they leave you alone, then mayke
. we can talk about you coming out here but Deal
I am just afraid of them and I can't help it,
so please don't blame me toOO much, I bellave '
. you when you 83y you 3o not want to be in with
| them and I know YOu will not ever be like they
are, I hope YOu can help catch them and put a
4 stop to what they are doing, Dean please don't
Y write me another jetter like the other one Yyou
t wrote me because I write to you like this, be-
; cause I do not mean to hurt you, but I can't
o help feeling this way. and I hope it will. not
: | be long until things will not be this way, but
f gor now I just think §+ would be better L€ you
f do not come out here. 1 would like to h2ar from
} you if you would care to write to me, I would
! 1ike. very much to have you for a friend, and
 pean I hope YOuU will feel like you can trust me,
because you can where (sic) you'believe it or -

E not. r this time 1

f hope this finds You feeling better, ASs ever your
b Friend.

t

S nyera Stinnett.”
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Interviews Wwith WARREN A.
His Contacts w

{th General EDWIN A.

REYNOLDS Concern ing
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By letter dated June 30, 1964, the President's
commission called attention to page 269 of the report of
SA ROBERT P. GEMBERLING dated March 10, 1964, al Dallas,

~ Texas, which sets forth the details of an interview with
'WARREN REYNOLDS, whoO has been the subject of a newspaper
article written by BOB CONSIDINE. -

The President'’s commission pointed out that in
this interview of REYNOLDS, he states that General EDWIN
A. WALKER attempted €O contact him and that in the event

The President's Commission letter recnuested that
REYNOLDS be {nterviewed tO determine whether General WALKER

has been in touch with REYNOLDS and, if so, the nature of
any conversations oOr communications between REVNOLDS and
WALKER.
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‘Date 1/8/64
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R WARREN A. REYNOLD3, 8707 Mc3swood, telephone Bvergraen
8.1214, w23 talephonlc2lly centacted a~ hisg residencts for the .
parpose of m2king an appcintment for interview. REYNOLDS stated
he wag no- feellng too wall and suggestaed that ke be interviewed

at that tims over ths telephonsg.

RETNOLDS was 2sked if he hz2d had any recent contact
with General EDWIN A, WALKER. REYNOLDS informe¢l he was con=-
tacted telephonically by General WALKER on March 2, 1964, and
a* +hat tiwe WALKBR read 2n article to hin from scm3 newspapal,
which 2rticle had bsen written by BCB CCNSIDINE, & raporter,
and which gtated, in substsnce, that it was unuuz2l that
REYNOLDS had been shot because he had *fingered*® OSWALD,
REYNOLDS stated that actually he did not "finger®™ OSWALD. He
etated that on January 23, 1964, he was shot in the head by
a bullet from a .22 caliber rifle in the basement of the -
Raynolds Motor Company, 00 East Jefferson Boulevard, Dallas,
Texas, where he had gons to turm out the lights at the close

of business,

Following this telephone call by Gernsral WALKER, .
REYNOLDS stated he went to the rasidence of General WALKER 1n
Dallas, Texas, and discussed the newspaper article written by
BOB CONSIDINE with Gener2l WALKER. He stated FLe and General
WALKER believsd that, althcough the article was »fiction-1like/
it was nevartheless -true, REYNOLDS stazted both he and Gensral
WALFER belisve thzt the shocting of REYNCLDS h:s some ralatiom
o the pzv= REXNOIDS played Iin the xprrshenelon, of LEE EARVEY
CSWALD. REYNCOLD3S stated thay concludad this Lacause ths prims
guspazt picksd up by the D2113s Police Dapartment for the
ghooting of REYNOLDS wa3 DARRELL WAYNE GARNER, also known 28
*"Dajo.®™ REYNCLDS s-ated that "DAGO™ is ths bri:gging type of
paracn, H3a statsd further that after “DAGO™ wis picked up by
tha Dz1las Folize Departmant he was released aftsr he, “DAGO,"
aﬁd threa cther irdlviduzls had been g £forded 2 pulygraph
examinztica by the Dallms Police Departman® axl were judged
to be telling the truth, REYNOIDS axid that, since he has no

-

- | ' | - 1 1., 6 S
on 1/1/64 ot Dallas, Texas + “File § DL 100-10461
A. RAYMOMID swrrzn,/eah Date di;m. J 7/8/64

by Special Agent
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DL 100-10461
eneries he kncws of and since "DAGO" was released by the Dallas
Police Department, he can only reason that he was shot because
Oof the part he played in the apprehension of LER HARVEY OSWALD.
REYNOLDS stated he has no other reason other than the above for
reaching this conclusion., He said it was during this March,

1964, vi.e!.t at General WALKER's house that General WALKER agreed.

REYNOLDS advised that approximately two weeks ago he
telephonically contacted General EDWIN A, WALKER and requested
an appointment to see WALKER, which was granted. REYNOLDS said
he sought this interview with WALXER because he had been ®"scared”
a8 a result of having been shot through the heal after the assassi-
nation of President KENNEDY, which shooting he states he feels is
connected with the fact that he had witnessed LEE HARVEY OSWALD
running with a gun from the scene of the shooting of Dallas Police

Officer J. D, TIPPIT. REYNOLDS said he wanted Zeneral WALKER'S
advigce as to what he should do.

REYNOLDS advised that on June 24, 1964, he went to the
residence of General WALKER in Dallas, Texas, and discussed the

above with him. He said that, following his discussions with
General WALKER, General WALKER prepared a telegram addressed to
the President's Commission, wWashington, D. C., 2nd sent it with

his permission. He read the telegram which Gen2ral WALKER sent
and it is as follows:

“Testimony of WARREN REYNOLDS, victim of
attempted assassination by a shot in the
temple, cannot be ignored in a complete
investigation. I respectfully request
his appsarance before your Cocmmission,

"/8/ General EDWIN A, WALKER"

. 4

REYNOLDS stated he has only seen Gereral WALKER on two
occasions 28 set out above.
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+ REYNOLDS stzted that in March, 1964, his daughter,
TERRI, aged 9 at that time, informed him that or. her way home
a man stopped his auvtomobile and offered her mer.ey to get in
the car with him. REYNOLDS said his daughter Xin away and
voluntesred that she is not the type of child that would make
up a story. He said this also has made him apprehensive and
,feels that the troubles he has had since the assassination

of President KENNEDY 2re in sone way connected .o the part he
played in the apprshension of LEE HARVEY OSWALD, He szid he
has no actusl facts to substantlate his beliefs, but has made
his beliefs known to the Dallas Police Department,
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REYNOLDS was advised that in the event he felt his
11fe was in danger he should make any information of this nature
available to the Dallas Pollce Department.
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;o WARREN A. REYNOLDS, 8707 Mosswood, telephone bkvergreen

8-1314, telephonically contacted the Dallas Office of the Federal
Bureau of Investigation and spoke with Specilal 2

REYNOLDS stated that since his {nterview earlier that
day he had been wondering {f there was some reation he should
not contact General EDWIN A, WALKER. He also inquired i£f there
was anything wrong with someone contacting Gene:al WALKER.

REYNOLDS was informed it was not the Ffunction of the
Federal Bureau of Investigation to advise anyon2 who they could
or could not contact. He was also informed that no comment |
would be made as to whether there wasS O was not anything wrong
with & person contacting General EDWIN A, WALKER.

1/1/64 Dallas, Texas ‘ DL 100-10461

ot A0, AERe Fileb

A. RAYMOND SWITZER/eah - 7/8/64

by Special Agent ____ — _ _ _ _ __  _ ____ _ ————————— Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the roperty of the FB! end is loaned to
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7/8/64 |

| ODaote . ¢+~ ——————
]l
; ! * - WARREN A. REYNOLDS, 8707 Moasswood, telephone Everggeeni |
| | ; era
‘ ~ 8-1314, telephonically con LA entﬁhthggigoug .
Bureau of Investigation an Agent A. A
i SWITZER.
} REYNOLDS stated he was calling tc inquire if this ;
4 6ffice had any {nformation that he was gecing to be callei E:
h appear hefore the president's Commission in wachington, D. ©e.
ii' thi £€fice had no informa-
i ’ REYNOLDS was informed that this o .
i tion that he was going to be called by the Preuident's*COmmisiion.
; . He was also {nformed the president's commission functions :n ts
', own and this offlce had no information as to who they would or
{ would not call. -
1 :
;‘ REYNOLDS then agked if it would be all right for him .
§; " to make plans or if he should wait for a call from the President™s
i‘ Commission.

1.. REYNOLDS was informed that, a.s mentioned. al;.ove;i::‘hizo
3 office does not know who the president®s Commission 18 ¢ g
? call or not call, and he should use his own judgment on any

Y future plans.
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It should be noted that on pages 132 to 135 of the
report of SA ROBERT P. GEMBERLING dated July 2, 1964, at .
pallas, Texas, in captioned matter, additional information
{g set forth concerning WILLIAM MC EWAN DUFF. Page 135 of
. this report reflects a listing of previous reports vherein
information regarding WILLIAM MC EWAN DUFF has been reported.
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: Re: WILLIAM McEWAN DUEF, Aka
\ i William McEwan McDuff, "Sandy,"
, ) '"Scottie," "Scotty"

o - *NFORMATION CONCERNING ALLEGED
ASSOCIATION BETWEEN GENERAL EDWIN A,
WALKER and JACK L. RUBY
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3 Inveztycaticn concernang WILLIAM M:EWAN DUERF and

? subsequert informat:en which he reported, has been predicated .
on informatien supplied on December 10, 1963, by Mr, JOE LORIA,
3 restaurant cperator, Dallas, Texas., Mr. LORIA advised that
some 7 ¢cr 8 manths previousiy, he had seen an individual
known to him en.y ae “SCLOITIE" -~ subsequently identified as

2 DUFF -~ with an .rd:v:dual believed tc have been LEE HARVEY
OSWAID. M:. LCRIA. whe had based his identification on
photeg:saphs ct G3WALD which had appeared in Dallas newspapers,
advised ke cculd recail only one time that he thought he had
seen OSWALD and "SCOTTLIE™ together,
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On Januaczy 2%, 1984, WILLIAM McEWAN DUFF, U. S. Army

Gerial Numbrt RA 18 678 €66. Fort Sill, Oklahoma, identified as

“SCOTTIE,” was interviewed ccncerning his reported association

with OSWALD, an aliegation which he denied. On this occasion,

he repcrted emplcyment during the period November, 1962, to

about April, 1963, in the household of General EDWIN A. WALKER

Dalias, Texas. Concerning JACK RUBY, DUFF stated on January 21,

1964, that hec had seen many photographs of RUBY in the newspapers;

that he was positive he never had scen RUBY at any place, and

had no informaticn about him. He said he never had been 1in

RUBY's nieht ciub in Dallas. On May 25, 1964, however, DUFF
1aid claim to an association between RUBY ard General EDWIN A,

WALKER, alleging he had seen RUBY at the WALKER residence. This,
according to information supplied by JAMES F. CANTRELL, Special
- Agent, U, S, Secret Service, to Special Agent DAVID H. BARRY
) on May 26, 196¢%, |
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Date __6/16/64
(1)

PEAGY MARIE DUFF, 1213 Lawton Street 'ELein 5-8009),
Lawton, Oklahoma, a civilian employee of the U, S. Army in the
Consolidated Supply Department (ELgin 1-4208), at Fort Sill,
Oklahoma, advised of the following in a telephone conversation
initiated for the purpose of locating WILLIAM McEWAN DUFF for

interview, -

Mrs. DUFF said that she is now divorced from WILLIAM
Mc ENAN DUFF, a divorce filed by her attorney, J, MERRILL OAKES,

on February 14, 1964, in Comanche County, Lawton, Oklahoma, -
effective June 3, 1964, |

DUFF, she said, had been discharged from the U. S. Army
at Fort Sill, Oklahoma, on June 2, 1964, under Section 606 for
fraudulent enlistment and has left the Lawton area. |

- _Although Mrs, DUFF said that she had not seen DUFF .
since June 3, 1964, he had called her on the telephone on June 12,
1964, from Oklahoma City, Oklahoma., At this time DUFF, who would
not esive his address, perhaps because he is to pay $100 per month
alimony in connection with his divorce, advised Mrs. DUFF that he
had secured employment at Oklahoma City through General CLYDE
WATTS whom he described as an attorney at Oklahoma City and
counsel for General EDWIN A. WALKER, Dallas, Texas., DUFF claimed
that he was living at the time with an elderly friend of General
NWATTS, a friend who was retired, In order that Mrs, DUFF mi~ht
return a telephone call which he had requested, DUFF suppiie® “he
telephone number for the residence of this individual with wiom
he said h¢ was residing; the telephone number tcing Victor 3-3075.,

Mrs, DUFF stated that on the evening of June 12, 1964,
she had called the number VI 3-3075 at Oklahoma City to contact
DUFF., The telephone was answered by an individual who she said
sounded as though he were clderly and who had summoned DUFF to
the telephone by addressine him as "BILL." Mrs, DUFF said that
this was a collect telephone call to the number, charges which
DUFF accepted, and that the cali lasted for well over 3sn hour,
terminating at about 12:25 a.m., June 13, 19064,

: In her conversation with DUFF at this timc, Mrs. DUFF
said that she had reminded DUFF that he was to contact

i Al e A S An A = . — i---l-ll-l*t- e e
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Accnt JAMES R. CANTRELL, Special Acent of the Secret Service at
Oklahama Citv, Oklahoma, for purposes of takine the nolyeraph
caamination to which he had acreed following his discharee

from the military for fraudulent cnlistment. Accordineg to

rs. DUEL, DUFF responded to this by sayine "You notify CANTRELL,
and 1'11 be cone." Mrs. DUFF stated that she would judee by

'this statement by DUFF that he had no intention of pursuine this

mattey in which he had alleced that JACK RUBY had visited the
residonce of General WALKER on occasion durine NUFF's employment
in the WALKER residence. |

‘{rs. DUFF stated that she had no additional information
concernine the current allepation by DUFF and had no information
other than as related concernine his whereabouts. She advised
that should DUFF contact her at any time in the future, she would
notify the Federal Bureau of Investigation immediately.
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sviduals who had visited at the WALKER +esidence

!
; once each month in DecemberT, 1962, January and Feb>ruary,
t he is "not cure" of his identic

1963. Mr. DUFF said tha
. his mind"; that he "would

fication; that there is 'doubt 1n
to his identification of this

not swear definitely' as

indiv 1. as JACK RUBY, He said there are a 1ot of men
who 1ook like RUBY, adding "] saw one (of RUBY'Ss 1ikeness)
in Oklahoma City the other day.” |

x likeness W
{ of RUBY in the new
1 WV ALKER or anyon€ else in W
: . in any respect nor had he any

Mr. DUFF stated that to his knowledge the two
tion had visited on these three occaslons

ng from the sitting room where they had

sed French doors. Mr. DUFTF stated
that he had heard none of the conversation. He saiq WgLKER
always conducted his business i ) . 'ishing toO

be disturbed. On the occasion of th

individuals 1n Fetruary,
) ) a2 1958 Ford at the corner. Mr ., DUTFF was not

description of the Ford vehicle.
hom he thouzht toO be

Mr. DUTFF said his view of the man W
) iew of the man's back only.

N : |
1, : Mr. DUFF described the man whom he had con-
R sidered might be JACK RUBY as follows: -
- vhite male American, 40 to SO0 years of age,
g*8", 125 pounds, prayish white hair, wearing a business
suit., DUFF described this individual as being very thin in
appearance ° ;1
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The second individual DUFF describe«d as a white
male American, in his late 40s, 5'11" to 6', 210 pounds,
with an evident paunch, This man had very black hair and
was believed to have been of Italian or Mexican descent
according -to DUFF, lie was described as wearing a dark

- business suit, Neither man carried brief cases or dispatch

cases of any type,

Mr, DUFF stated that he previously had not
informed of this possible association between JACK RUBY and
General WALKER based on his personal identification because
on the occasion of his interview in January, 1964, he had been
interviewed at the hospital at Fort Sill and was more con-

cerned about his personal welfare and physical condition than

the matter which he reported.

Mr. DUFF reiterated that while he cannot now be
certain that the individual who visited WALKER actually
was JACK RUBY, in his view, this possibility alone was
sufficient to require his reporting it to the Federal Bureau
of Investigation, lle volunteered to take a polygraph test
concerning the matters which he had reported.

Mr., DUFF was asked whether or not he was acquainted
with one ANDRE ANGELES., Mr. DUFF said he was not acquainted

with such an individual and knew of none in his ac:cquaintance-
ship who had traveled to Dallas, Texas on November 22, 1963,

DUFF stated that never had he seen nor had he
been in any association with LEE HARVEY OSWALD; that he has

never seen anyone of OSWALD's description at the residence
of Gen, WALKER,

Mr. DUFF stated that he had left the employment
of WALKER because of friction between himself and several
women of the office staff, Ille said he was supposed to have
time off from his present duties when the General was away
but, the women on the staff became very demanding of him ﬂ
instructing that he make coffee, tea and expectinz him to @

do other chores for them, He said he finally had had enough
of this and left, -
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Mr., DUFF stated that in the event a later
interview might be required, he would advise of any change
of address in order that he might be located readily,
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: Mr. MARION W, OSBORIE, 1211 Tedford Way,
Oklahoma City, Oklahoma, employed as manager for the
Paul T. Blakeney Company, 330 N.E. 38th Street,
Oklahoma City, Oklahoma, advised he had given temporary
residence and employment to WILLIAM McEWAN DUFT upon
the recommendation of General CLYDE WATTS, an attormey
for the Blakeney firm, Oklahoma City, Oklahomd.

Mr. OSBORNE, who advised he had been

i general manager of the Twentieth Century Fox I'ilms, IncCe,

_ at Oklahoma City, Oklahoma, from 1925, until he retired -
several years ago, said that he knew nothing of the back=~
ground of lir. DUFF, nor of the basis for DUFF's interview

sought by the Federal Bureau of Investigation,
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CLYDE J. WATTS, Attorney, 219 Couch‘Drive, Oklahomir::
City, Oklahoma, contacted the Oklahoma City Of.fice by .
telephone from Fort Worth, Texas, and furnished the followin

f | information:

: “ILLIAM DUFF contacted WATTS in Oklahoma City on

l approximately June 7,1964, indicating he had just been dis-
g charged from the army by reason of fraudulent enlistment
)
{

+ and was in need of employment.

WATTS had known DUFF to be formerly assoclated with

3 former General EDWIN WALKER in Dallas, Texas, and believes he
& possibly has {nformation concerning the assassination attempt
&

on WALKER. WATTS believed that if he kept DUFF around where

5' he could talk with him there would be a chance he could "con"™
' DUFF into revealing hils knowledge of the WALKER assassination
:

}

'

attempt. WATTS contacted a friend at the Paul. Blakeney

Company, 'a Lawn Mower Service Company in Oklahoma City .
obtaining a job for DUFF and believes DUFF 1s still employed

by this companye.

: .
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E. Investigation concerning 1963

Georgia License

52 J 1033 Reportedly Observed in Dallzs, Texas,
on November 22, 1963
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- The following investigation supplemeni.s the results
of investigation set forth on pages 184 to 189 ?f the report
of SA ROBERT P. GEMBERLING dated July 2, 1964, at Dal}as,
Texas, in instant matter. |
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The fol)oi1rg i:vestlgazldn vas condu:ted by SA THOMAS
MC GUINESS, iR.. oo Iune 29, 1964, - - |

- GEORGE JENKIA3, Route 2, Pembroke, Georgia, advised
that he knows JAVES CEULlL BRADLEY, baving worked with BRADLEY
on several occaIsie~s. JENKINS stated that he 15 unable to
specifically recal) Noisxrer 22, 1963, as having worked with

» JAMES CECIL MADIEY, He stated, however, that he has, on many
occasions, worked wi¢)y BRADLEY while he has been in the employ
o€ COL (NS (RD’TK FOOD COMFANY. JENKINS stated that he does
recol! worXiaz =i1th YAMES CECIL BRADLEY at the DYKES FOOD
STORE 1 Hiaeaville, Georgia. He stated that he believes that
e d4:d e0ork wt1lh BRADLEt in November of 1963. He stated that

hWe was unable teo snccifically recall the date of November 22,
1963, as " ing 2orked s il BRADLEY. ' |

—— :

g v . Ve o
an .

IENF INS con-1nl-4 by stating that he does not believe
t1 .41 there vwoald be any prace in particular where there would
e a 1ecord 1eflcutin, his xnd BRADLEY's working at the DYKES
FOOOD STORE 1n Hyar=.11)e, Seorgia.

P #-. T .'I1 Ny H‘,'- -

JERFIY S x*3t¢d that he dJdfd not know LEE HARVEY
OSYAIL nm d.9 - ever assor iate with him in any matter,
wnel ¢ vald ot 1 puisk anv iaformation of any kind bearing on
¢ g:a32~; vt 01 of the President of the United States.

:"-'"H'l‘h-“'* "'UH

b

. nr r # " R - . "r v ]
mp“mwfﬂ,l“ﬁ;ﬂ' m.""""f‘?',nﬂ""‘“ﬁh R R I e e e B R gl
-u-_.-'-‘ll;-i"'- - - . ' \ .

H =
™~ Y.

PP T T AT T ——
S el . ® h s W, R
e o WL AL A Y 4 ﬂwﬁ’l';:?‘tt' -

5

e e - e 1 Ty

!



Lipm datf.. i

g g ally o w ila s - - - Tk e oI P

-y Y .

»
o

DL 100-10461

1V, MISCELLANEOUS ALLEGED ACTIVITIES OF LEE HARVEY CSWALD

A. Allegation By JCHN J. KAYLOCK That He Met LEE
HARVEY OSWALD at Punta Gorda, Florida, On

October 2, 1963

B. Allegation By JESSE LEE DAVIS, JR. That He Saw

' LEE BARVEY OSWALD In A Car Turn Around In His
Driveway At Dallas, Texas, On Morning of No-

C. Allegation That LEE HARVEY OSWALD Had Resorted
To Violence Before and Possibly Shot Another
Policeman Somewhere AS Related To BOB WHITTEN,
rRadio Station KCRA, Sacramento, California,

By Sergeant GERALD L. HILL, Dallas Police

Department

»
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JOHN JOSEPH KAYLOCK, Room 318, YMCA, 116 sth

, o __July 22, 1964

Street, South, St. Petersburg, Florida, was interviewed -

at the YMCA. KAYLOCK said that he was born January 195,

1901, at Hazelton, Penunsylvania, and,until September 18,

1963, he had lived in a rented room at 306 South 16th

Street, Philadelphia, Pennsylvania. From 1954 until
1958, he was a par t-time employee of the United States
. post Office at Hazelton, Pennsylvania, and at the 30th

Street Station, Philadelphia,_Pennsylvania. He was never

a regular employee. KAYLOCK said that he was otherwise
¢ ragularly employed as a news vendor on the corner of 16th

and Market Streets, Philadelphia. Im February, 1963, he
suffered a heart attack and in September , 1963, he moved
to St. Petersburg to the YMCA and has resided there since

that time.

KAYLOCK assured the {nterviewing agent that

he was not a "crank™ or a "crack pot" and he related

the following incidents:

Oo October 2, 1963, KAYLOCK made a trip to Naples,
Floricda, to look over real estate, which was of fered for

sale by the Gulf American Land Corporation (Golden Gate

Fstates). He traveled in an automobile driven by &

Mr. LANCASTER, a representative of the land corporation,
and twvo women, whose namesS he does not recall but who were
also interested in looking at real estate. The group m de
a rest stop at Stuckey's Pecan Shoppe, Punta Gorda, Florida,

for coffee and doughnuls. KAYLOCK finished before the

others and walked outside to wait for the group. Outside

of Stuckey's a young man walked up
hivself as "LEE OSWALD from Dallas, Texas'. KAYLOCK
fntroduced himself by rame and said that he was from

Philadelphia. OSWALD opened the conversation by asking

KAYLOCK what the people in Philadelphia thought about

President KENNEDY. KAYLOCK replied that KENNEDY was not

popular in Philadelphia because he was supporting
Mayor TATE f{fcor reelection and he said that KENNEDY and

TATE were the cause of the Negroes ''running rampant® in

: Philadelphia.

. .. |
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. OSWALD £aid, "¥ell, don't worry, we'll get him
this time". KAYLOCK asked what OSWALD meant by that and .. . |

OSWALD made a motion with his thumb and forefinger of - |

Y i
#

ri fle bullet. CK indicated disbelief and OSWALD - . |

then used his shoe to mark on the pavement £howing an
intersection. He said that KENNEDY would be "coming this

vay and we'll be shooting down on him. VWe can't miss

1 this-time". KAYLOCK then mentioned to the nan that he
! . had bean in Dallas once. When e faid that, the man |
| appeared startled, fear crept into his face, and he said

ttat he had to meet his wife and he walked away. KAYLOCK
did not sece any wife and does not know where the man went..

KAYLOCK then walked back imnside
asked one of the waltresses, "What about this guy OSWALD

outside™? The waitress told him not to pay any attention

! . to OSWALD; that Le is just a kid who likes to brag; that
- . he does odd jobs around Punta Gorda, and she felt sorry
;- for his wife and two children in Dallas, Texas. KAYLOCK
L - did pnot mention his convercation with "OSWALD" to the

other people in his party and he thought nc more about
j the conversation until November 22, 1963, vwhen he heard .
‘ that President KENNEDY had been assassinated in Dallas,

Texas.

> | | | KAYLOCK said that about'January 1.8, or 20, 1964,
' he wrote a letter to Mr. ALBERT E. JENNER, of the'Warren

¢ - Commission,' offering to furnish the inform tion set
} out above. He received a letter of acknowledgement from

Mr. JENNER but has not been contacted for information.
He said that he did not tell Mr. JENNER exactly what
inform tion he bad and he indicated that he wanted to

talk only to Mr. JENNER personally.

"OSWALD", he is certailn tha t OSWALD had “inside" informa-~
tion about the route President KENNEDY would follow 1in

Dallas, Texas.

)
{
i KAYLOCK said that from his conversation with
3

« KAYLOCK continued that in about March, 1964,
at about 10:00 o'clock at night, he was crossing First |
Avenue, North, in St. Petersburg, at Sth Street. There
is a traffic light at that intersection, and as he started
to cross the street - with the light - a 'sixth sense"”
told him tkhat somcone was going to try to run him down
with an automobile and told him to walk out into the

Avenue a little way and then jump back. le did that and

140
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as he jumped back "an old Chevrolet" missed him by about
three inches, running the red light. The driver swer ved
toward him but missed, and cursed him as he went by.
KAYLOCK looked at the rear of the car as it was going
away and could clearly see the silhouette of OSBWALD'S
widow outlined in the right front seat of the automobile.

He further said that sometime during the trial

of JACK-RUBY in Dallas, KAYLOCK
Attorney, at Central Avenue and

saw MELVIN BELLI, RUBY'S
Fifth Street in St. Petersburg.

He said that he saw him on about four different occasions

KAYLOCK said further that about two weeks after

the RUBY trial ended in Dallas,
J. R. LEAVELLE and THOMAS D. MC

he saw Dallas Detectives
MILLON at Central Avenue

and Fifth Street in St. Petersburg. The Detectives were

also watching KAYLOCK and it 1s

KAYLOCK's belief that

OSWALD's widow, BELLI, and the Detectives had in some

way learned that KAYLOCK had in
aasacesination.

KAYLOCK =£aid tbat the
at Punta Gorda strongly resembl
MC CARTHY. except that he was 8
MC CARTHY and had blue eyes and
KAYLOCK said that he immediatel
and news pheotes of LEE OSWALD a
he talked to in Punta Gorda.

Mr. KAYLOCK cxhibited
Magazine frcm vhich the cover
i=sua carried an article entitl
Sobh Stuff - ¥Was Justice Done?"

article carried photographs of

formation pertaining to the

"I,EE OSWALD" whom he met
ed the late Senator JOS EPH
horter and stockier than

chestnut brown hair.

y recognized the television
s being the same man that

an old issue of Life
bad been removed, which
ed, "Violence, Froth,
by SYBILLE BENFORD. The
MELVIN BELLI and the

Detectives mentioned by KAYLOCK, above. Mr. KAYLOCK said
that he had kert tre magazine to "brush up" on whonm he

had seen in St. Petersburg.

*

- -+ ~ - o nh : . - L 1 * ’ _ - e
AR Prad a7 T e _’5&- arta X e 5 F o

i

e s e e o~

YA I DT AR S SN
* * g b f"u ‘.‘ . ;- 2 | * -.1“ - ‘.-I- -;‘ n - "
B ] . I . . . I - 'h-

¥ “4
V¥ R et



- ;I.: \ -'-"'
- - - T W

a - . 'l‘. -‘ iy

1

RPG:vm

%

DL 100-10461

4
L [ ]
- : »

The President's Commission by letter dated July 23, 196*&;

made available to the Federal Bureau of Investigation Headquarters,
Washington, D. C., a copy of the following quoted letter dated

January 21, 1964, from JOHN J. KAYLOCK to Mr. ALBERT E. JENNER, Jr.,
an Assistant Counsel to the President's Commission staff: :

- - "116--5th St. S.,
St. Petersburg, Fla.,
January 21, 1964

"Mr. Albert E. Jenner Jr.,
Attorney-at- law,

135-S. LaSalle St.,
Chicago, Illinois

"The Chicago papers had a written account on yout

appointment as chief investigator in the "Oswald case,”
hence, this letter. . . . _

"Since there is a "leak" in both the U.S.S.Service and_

the State Dept., therefore, kindly see me personally and
thoroly "check" the information which I have to offer you?
Bring this letter with you? -

by

"Kindly rest assurred that this letter is not written

a ---- crank, crack-pot, or a cheap publicity seeker.

whose interest is motivated strictly by justice and fair play,
with malice toward none. |

"Voluntarily, I write that the U.S. Post. Office of

Washington, D.C., has sufficient data on your writer, for I
have been finger-printed and "mugged' as a former U.S.Civil

Service postal employee. -
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- "Since at the zge of 63, 1ife 15 very eweuetl and .
dear tome; therefore, it is suggested to you, to use every ’
pre-caution in your contact with me. - . R

"Sincerely yourﬁ,

= | ' - "fg/ JOHN J KAYLOCK"

The President's Coomission algo mede avoileble with its
letter of July 23, 1964, a copy of Mr. JENNER'S reply to the above
letter which reply 18 quoted as follows: -

"January 24, 1964

Mr. John J. Kaylock
116 - Sth Stl S-
St. Petersburg, Florida

"pear Mr. Kaylock:

"I have your good letter of January 21, 1964
relative to the subject matter of my sppeintment to
assist the Warren Corrnicesion in its {nvestigation of

“T have made careful note cf the content?® of
and considerations advanced in your letter.

wpest assured I ghall fully honoxr the confidential-
ity of your communication and will, in due CcCUISS, and
at an appropriate time, take advantage cf your preffer
of help.

° : - “Cordislly yours,
, . wALBERT E. JENNER, Jr. :
"AEJ:hw" . ' | g
e
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